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Abstract (en)
In an eight cylinder printing unit, the third blanket cylinder (3) for generating a 2/1 pressure can be separated from the fourth blanket cylinder and,
together with the first blanket cylinder (1), can be brought into contact with the second blanket cylinder (2). By this means, the fourth blanket cylinder
(4) is not required and this printing unit, i.e. this one together with the assigned plate cylinder (40) and its inking unit, can be shut down without
additional expenditure since, in contrast to the prior art, the fourth blanket cylinder is not required as a back-pressure cylinder for this type of printing.
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Abstract (de)
Bei einem Achtzylinder-Druckwerk kann der dritte Gummituchzylinder (3) zur Erzeugung eines 2/1 Druckes von dem vierten Gummituchzylinder
abgestellt und zusammen mit dem ersten Gummituchzylinder (1) an den zweiten Gummituchzylinder (2) angestellt werden. Dadurch wird der vierte
Gummituchzylinder (4) nicht benötigt und diese Druckeinheit, d.h. diese zusammen mit dem zugeordneten Plattenzylinder (40) und seinem Farbwerk
können ohne zusätzlichen Aufwand stillgesetzt werden, da, anders als beim Stand der Technik, für diese Druckart der vierte Gummituchzylinder
nicht als Gegendruckzylinder benötigt wird.
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